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نامهمحمدمهاجریبهذلفیگل
فعال سیاســی اصولگرا خطاب به وزیر علوم نوشت: برای لحظاتی چشمانتان 
را ببندید و به شخصیت های فرهنگی کشور فکر کنید. محمدمهدی اسماعیلی 

کجای فرهنگ این مملکت است؟
به گزارش خبرآنلاین، محمد مهاجری فعال سیاسی اصولگرا نامه ای در کانال 

تلگرامی خود، خطاب به وزیر علوم دولت سیزدهم به شرح زیر نوشته است:
جناب آقای زلفی گل وزیر محترم علوم

ظاهراً جنابعالی از آقای محمدمهدی اســماعیلی وزیر محترم ارشاد به عنوان 
چهره »سرآمد فرهنگی« تقدیر کرده و به او جایزه داده اید.

برای لحظاتی چشــمانتان را ببندید و به شخصیت های فرهنگی کشور فکر 
کنید. محمدمهدی اسماعیلی کجای فرهنگ این مملکت است؟ چون شما و او 
هر دو وزیرید به هم نان قرض می دهید؟ جرات دارید بگویید به دستور چه کسی 

چنین عنوانی برای او تراشیده اید؟
ضمن احترام به وزیر محترم ارشاد، همین الان تشریف ببرید توی خیابان و از 
۱۰۰ رهگذر به طور اتفاقی بپرسید اسم وزیر ارشاد چیست؟ اگر یک نفر و فقط 

یک نفر اسم او را می دانست جایزه نوش جانش!
کاش بجای این کارهای نمایشــی جلف، بروید ســراغ کشــف دلیل اخراج 
اساتیدی که هرکدامشان یک سرآمد علمی و فرهنگی جامعه اند. اینقدر فرهنگ 

مملکت را حقیر نکنید.

احمدزیدآبادی:
کسیکهبدونبرنامهبهمجلسمیرود

کشوررابهباتلاقمیکشاند
فعال سیاسی اصلاح طلب گفت: هرکس با نگاه جزئی و محلی و بدون برنامه 

به مجلس می رود و این مجلس می تواند کشور را به باتلاق بکشاند.
احمد زیدآبادی، فعال سیاسی با حضور در غرفه ایسنا در نمایشگاه رسانه های 
ایران درباره آرایش جریان های سیاســی برای انتخابات مجلس شورای اسلامی 
اظهار کرد: من نگاهم به انتخابات از دیگران متفاوت شده است و اعتقاد دارم برای 
حل مشکلات کشور باید اصلاحات پیشاانتخاباتی انجام شود. بدون این اصلاحات 
همه این دعواها حاشیه است. اینکه چند نفر تایید شده اند، اینکه انتخابات رقابتی 

است یا نه و اینکه روزنه گشایی کنیم یا نکنیم همه مسائل حاشیه ای است.
وی گفت: اول باید اجماعی بین نیروها صورت گیرد تا به مکانیســمی برای 
حل مشکلات کشور برســیم. دو راه هم دارد؛ اول این که خود نیروهای سیاسی 
پیشگام شوند و طرحی داشته باشند و با هم صحبت کنند یا این که دستورالعمل 

از بالا بیاید.
وی معتقد است: مثلا یک نفر رئیس جمهور می شود، اما همه تلاش می کنند 
او را پاییــن بیاورند. الان هرکس با نگاه جزئی و محلی و بدون برنامه به مجلس 
می رود و این مجلس می تواند کشــور را به باتلاق بکشاند. الان رابطه ای که بین 
دولت و مجلس تعریف شده، درست نیست. تا این مسائل حل نشود، این دعواها 

فایده ای ندارد.
زیدآبادی افزود: می شــود با گفت وگو به اجماع رسید. باید نیروهای میانه رو 
از همه جریان های سیاســی  دور هم بنشینند و به اجماع برسند. راهی هم جز 
گفت وگو وجود ندارد. تفاهم و اجماع از راه گفت وگو حاصل می شــود، اما الان 
همه جزایر جداگانه شــده و فکر می کنند اگر غلبه پیدا کنند می توانند سایرین 
را ساکت و حذف کنند. بزرگترین مشکل ما در زمینه فرهنگ سیاسی است. ما 
سیاســت را بد می فهمیم. سیاست اگر علم هم نباشد، برای خود اصول، سابقه، 

الگو، تاریخ و ادبیات دارد که ما همه این ها را رها کرده ایم.
وی درباره برگزاری نشست اخیر خانه گفت وگوی انتخابات در دانشگاه تهران 
با حضور چهره های مخالف سیاسی، گفت: بودن این جلسات از نبودش بهتر است 
اما باید فضای بازی برای گفت وگو فراهم شود و کسی از اظهارنظرش نترسد. باید 
خط قرمزهای ســاختگی برداشته شود و کسی نباید بابت اظهارنظرش مجازات 
شــود. میانه روها باید با یکدیگر گفت وگو کنند. در آن جلسه دیدم یکی دو نفر 
خیلی تند بودند. از قوه قضاییه هم فردی آمده بود یا ابوترابی و مصباحی مقدم 
حرف زدند. می شود با این افراد نشست و حرف زد. ما در کشور به یک بازسازی) 

RECONSTRUCTION( نیاز داریم.
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گروه سیاسی- مانیا شوبیری: مردم ایران 
مانند بســیاری از مردم جهان علاقه وافری به 
ورزش مفــرح فوتبال دارند و از هر پیروزی تیم 
ملی ایران خوشــحال می شوند و برای اولین بار 
وقتی تیم ملی ایران در ملبورن اســترالیا با گل 
خداداد عزیزی راهی جام جهانی فوتبال شد، به 

خیابان ها آمده و به شادی و شعف پرداختند.
در همان زمان جامعه شناســان اعلام خطر 
کردند که ملت به شدت غمگین ایران به دنبال 
هر روزنه ای برای شادی هستند البته این زمانی 
بود که انتخابات باشکوه دوم خرداد برگزار شده و 

کشور در دوران جدیدی به سر می برد.
فضای سیاسی باز شده و تمامی ارکان کشور 
حرکتی روبه جلو داشتند و نوید آینده ای بهتر 
را بعد از گذشته 8 سال از پایان جنگ تحمیلی 
می دادنــد. بعد از آن بود کــه مردم ایران به هر 
بهانه ورزشی و غیر ورزشی حتی امضای برجام 

به خیابان ها آمده و به شادی می پرداختند.
در انتخابات سال 92 و 96 نیز تاپاسی از شب 
بعد برای پیروزی چهره ای غیراصولگرا به شادی 
در خیابان ها پرداخته و امیدوار به آینده ای روشن 
بودند.اما در هیجان جام جهانی قطر مردم ایران 
هیچ علاقه ای به ابراز شادی در خیابان ها نداشتند 
وحتی برخی نیز پس از پیروزی انگلســتان بر 
ایران، تیم مقابل را تشــویق کردند که نشان از 
تغییر نگاه مردم به فوتبال از ورزشی به سیاسی 
بود. محمد دادکان، رئیس پیشــین فدراسیون 
فوتبال ایران، در گفت وگو با مردم ســالاری در 
پاسخ به این سوال که چرا نگاه مردم به فوتبال 
و تیم ملی سیاســی شده است و در رویدادهای 

بین المللی اخیر از باخت 
ملی پوشــان خوشحال 
این  گفت:  می شــوند، 
نــگاه را مســئولان به 
وجود آورده اند، وقتی در 
ورزش کشــور کارهای 
سیاســی می کننــد و 

می خواهنــد مردم مانند خودشــان فکر کنند، 
نتیجه همین می شود.

بزرگترین تیم های دنیا 
موافق و مخالف دارند

دادکان در ادامه با بیان اینکه اگر در مسابقات 

جام ملت های آســیا به تماشاچیان ایران دقت 
می کردید متوجه می شــدید که اینها تماشاگر 
فوتبال نیستند، خاطر نشان کرد: اگر ما تماشاگر 
فوتبال نداشته باشیم، چه اشکالی دارد؟ یا چند 
نفر در اســتادیوم بر علیه ما صحبت کنند، چه 
اتفاقــی می افتد؟ مگر بزرگتریــن تیم های دنیا 

موافق و مخالف ندارد؟
وی بــا تاکید بر اینکه باید ببینیم چرا امروز 

فوتبال وکشــتی  به  ما 
... تماشــاگر تحمیل  و 
می کنیم، افزود: تشویق 
تیــم ملی یک کشــور 
تماشــاگران  توســط 
تصنعــی کار قشــنگی 

نیست. 
چکار کرده ایم که 

ورزش کشور به اینجا رسیده است 
دادکان با بیــان اینکه فوتبــال و ورزش از 
جامعه جدا نیستند، افزود: اگر در ورزش نداهای 
دیگری هست، بدانید این بازتابی از جامعه است. 
نباید انتظار داشته باشید مردم همان  چیزی را 

بخواهند که مسئولان میخواهد.
وی با تاکید بر اینکه آقای مســئول شــما 
رفتارتان درجهت خواســت مردم نیست، خاطر 
نشان کرد: ما اول باید خودمان را اصلاح کنیم و 
بگویم ما چکار کرده ایم که ورزش کشور به اینجا 
رسیده است، چکار کرده ایم که قهرمان های ملی 
کشور چون گذشــته در میان مردم ارج و قرب 

ندارند و محبوب مردم نیستند.
حامیان تیم ملی را فراری دادیم

دادکان بــا اشــاره به 
اینکــه ما ایــن جبهه 
کرده ایــم  درســت  را 
کــه گروهــی از مردم 
کــه حامی تیــم ملی 
بودند،  فراری شــدند، 
خاطر نشان کرد: میایم 
سکوهای استادیوم را خراب می کنیم که مردم 
نیایند. الان که لیگ شروع می شود می خواهید 
چکار کنید؟ دوباره می خواهید مسئله ای درست 

کنید که مردم استادیوم نیایند؟
وی افزود: به جای این کارها ببینیم عیب ما 

کجاســت آن را مرتفع کنیم، اگر مردم کسی را 
نمی خواهند، نمی توان با زور آن مســئول را به 

آنها تحمیل کرد.
دادکان با تاکید بر اینکــه مردم حق دارند، 
اختیار دارند، نمی خواهد؛ خاطر نشــان کرد: با 
زور که نمی شــود به مردم بگویم باید به فلان 
نماینده رای بدهید. باید مردم را راغب کنیم که 
دیگه نگویم چرا گروهی تیم ملی کشورشان را 
دوست ندارد؛ این گروه 
باشند  نفر هم  اگر صد 
برسد  چه  هستند  زیاد 
به الان کــه به میلیون 

نفر رسیده اند.
آنهایی که مردم 
دوست داشتند را 

کنار زده اند
رئیس پیشــین فدراســیون فوتبال با بیان 
اینکه بــه این موضــوع فکر کنیــم که چکار 
کرده ایــم که این اتفاق افتاده اســت؟ چرا این 
دو دســتگی ایجاد شده است؟ گفت: آنهایی که 
مردم دوست داشتند را کنار زده اند، آنهایی که 
مردم دوســت ندارند به پست و مقام رسیده اند، 
اشکالی ندارد پست و مقام به آنها هم بدهید، اما 
براساس لیاقت و شایستگی. دادکان در ادامه این 
گفت وگو با بیان اینکه مدیری که این روزها یک 
شــبکه تلویزیون را گرفته است، می داند که راه 
پیشــرفت در دروغ و تظاهر است، اظهار داشت: 
آن مدیر می داند دوسال دیگر به شبکه بهتری 
می رود و از آنجا معاون صداوســیما خواهد شد، 
پس برای آینده خودش راهکارهای لازم را ایجاد 
می کند، او با دروغ برنامه تنظیم می کند، با دروغ 
چهره های که مردم دوســت دارند کنار میزند، 
به دروغ از واژه های ماننــد من در خط انقلابم 
اســتفاده می کند. در حالی که او فقط به دنبال 

آینده بهتر برای خودش است.
کارها به خاطر مردم نیست

وی با تاکید بــر اینکه متاســفانه کارها به 
خاطر مردم نیســت، افزود: اگر به خاطر مردم 
باشد، میاید یک نظرسنجی می کنند و متوجه 
می شــوند که تنها ۱۰ درصد مــردم مخاطب 
صدا وسیما هســتند، پس چرا این همه هزینه 

می شود؟ چرا انقدر بودجه دریافت می کند؟ 

دادکان با اشــاره به اینکه باید این بودجه ها 
را به جوانان بدهند که بتوانند مشکلاتشــان را 
حل کنند، گفت: برای جوانان رفاه ایجاد کنید، 
مســکن ایجاد کنید، این همــه بودجه افزایش 
می دهیــم در جاهای مختلف کــدام درد مردم 

درمان شده است؟
قطر از دید جهانی قهرمان است

وی با اشاره به قهرمانی قطر قهرمان در جام 
ملت های آسیا، گفت: حالا شما فرض کنید جای 
ایــران با قطر عوض می شــد، ۱۰ روز بعد همه 
فراموش می کردند، اما قطر حتی اگر قهرمان این 
دوره از مسابقات نمی شد، باز هم قهرمان واقعی 

بود؛ قطر از دید جهانی قهرمان است.
دادکان افــزود: کشــوری که بــا 2 میلیون 

به  تســهیلاتی  جمعیت 
که  مــی آورد  وجــود 
قادر بــه برگزاری جام 
جهانی است و مسابقات 
بین المللــی را میزبانی 
می کند، قهرمان است، 
بهتــر بگویــم قهرمان 
که  اســت  کشــوری 
احترام  خــود  ملت  به 

می گذارد.
اگر استادیوم آزادی ساخته نشده بود 

امروز چه کار می کردیم؟
رئیس پیشــین فدراســیون فوتبال با اشاره 
به اینکه اگر اســتادیوم آزادی بیش از 5۰ سال 
پیش ساخته نشــده بود، ما امروز مسابقاتمان 
را کجــا باید برگــزار می کردیم؟ گفــت: ما در 
سال های گذشته چه کار کردیم؟ بیاید چیزهای 
که ســاخته ایم را به مردم نشان بدهیم؛ ما تنها 
خودمان را ســاخته ایم!  وی بــا تاکید بر اینکه 
آمال و آرزوهای جوانان را از بین برده ایم، گفت: 
یک جوان دنبال حداقل هاســت، شغل، مسکن، 
ازدواج، اینها را هم شرع می گوید هم عرف. کدام 

را برایشان فراهم کرده ایم؟ 
دادکان بــا اشــاره به اینکه نباید کشــور را 
دوقطبــی کرد تا بر مردم حکومت کنیم، خاطر 
نشــان کرد: ما با این حجم از ســرمایه طبیعی 
باید کشــور اول دنیا باشــیم. بیایــد به مردم 
بگویید در این سال ها چکار کرده اید. در زمینه 

اجتماعی، سیاســی، اقتصادی و فرهنگی کشور 
ما برای آینــده خود چه نگاهی دارد؟ تنها نفت 

می فروشیم و خرج می کنیم.
کسی هست بگوید پول نفت ما

کجا می رود؟
وی در ادامه با بیان اینکه یکی از مســئولان 
ما چندی پیش گفته بود مردم کشورهای عربی 
از حاکمان خود بپرســند پول هــای نفت کجا 
می رود؟ افزود: کسی هست بگوید پول نفت ما 
کجا می رود؟ ما نه تنها چیزی برای جوانان مهیا 
نکرده ایم، و براساس سخنان حضرت علی وقتی 
فقر از دری وارد شــد ایمــان از در دیگر خارج 

می شود. 
دادکان خاطر نشــان کرد: قبــل از انقلاب 
می خواســتند اعتقادات مــردم را از بین ببرند 
که موفق نشــدند، ما انقلاب کردیم که بگویم 
می خواهیــم جنبه هــای دینــی را در اجتماع 
افزایش دهیم. ولی متاسفانه اعمال و رفتارمان 

با گفتارمان و کردارهایمان یکی نبود.
مدیران با دانش را

خانه نشین کرده ایم
دادکان در ادامه با تاکید بر اینکه دلیل عقب 
ماندگی ما و پیشــرفت قطر فقــط در مدیران 
اســت، افزود: قطری ها پول و ثروت داشتند، اما 
فکر برای پیشرفت نداشــتند، رفتند از مدیران 
و فکرهای دیگر اســتفاده کردند، در نهایت هم 
پیشرفت کردند. امکاناتی که ایجاد کردند، رابطه 
ای که با دنیا برقرار کردند، به دنیا فهماندند که 
پول ثروت داریم و از فکر شما استفاده می کنیم. 
وی با بیان اینکه ما مدیران با دانش را خانه 
نشــین کرده ایم، گفت: مدیری که کار بلد باشد 
به تعداد انگشتان دست هم نیست، سایر مدیران 
به دنبال فراهم کردن موقعیت برای خودشــان 
هستند. رئیس سابق فدراسیون فوتبال با تاکید 
بر اینکه در شــرایط موجود تحریم ها هم تاثیر 
داشته اســت، ولی بخش مهم آن از بی لیاقتی 
مدیران اســت، خاطر نشــان کرد: در همه دنیا 
شهرداران هستند که امکانات ورزشی را فراهم 
می کنند، در کشــور ما شــهرداری ها به دنبال 

ساخت خود هستند. 
راه پیشرفت در دروغ و فساد است

دادکان افــزود: شــما ببینیــد هر کســی 
مسئولیتی دارد، به مسئولیتشان عمل می کنند؟ 
راه پیشرفت در این سیســتم را فهمیده اند که 
اگر دروغ بگویی و فساد کنی پیشرفت می کنی. 
رئیس سابق فدراســیون فوتبال با اشاره به 
اینکه اگــر می خواهیم فوتبال بهتری داشــته 
باشیم باید یک ســال مسابقات لیگ را تعطیل 
 می کنم، خاطر نشــان کرد: باید در این یکسال 
زیرســاخت ها را درست کنیم و بعد از اینکه زیر 
ساخت ها درست شد، مسابقات لیگ را بر اساس 

ضوابط برگزار کنیم. 
دادکان افــزود: ببینید تیم هــا چه پول های 
می دهد. بــه جــرات می گویم، مســئولی که 
حواله ماشــین 5۰ تا 6۰ 
اگر  می دهد،  میلیاردی 
بگویــی ۱ ریال از جیب 
خودت بــده، نمی دهد! 
مــال این مردم اســت، 
مــردم کــه در روزهــا 
نزدیک به عید دستشان 
خالی است و هیچکاری 

نمی توانند بکنند. 
وی با تاکید بر اینکه زندگی شــخصی مردم 
نمی چرخد، گفت: شــما نگاه کنید بازنشسته ها 
همچنان در خیابان کار می کنند، کدام مسئول 
در خیابان به دنبال گذران زندگی است؟ همه با 
حقوق بالا و پست مقام و خانه سازمانی در حال 

زندگی هستند و به فکر مردم نیستند.
واگذاری استقلال و پرسپولیس

برای سرگرمی است
وی در پایان به موضوع واگذاری استقلال و 
پرســپولیس پرداخت و گفت: این موضوع تنها 
در حد یک ســرگرمی اســت، حتی کسانی که 
آمدند بحث ده درصدی سهام را گذاشتند، اینها 
به دنبال واگذار کردن ســهام نبودند، بلکه آمده 
بودند که سیصد، چهارصد میلیارد تومان پول از 
مردم بگیرند و به باشگاه ها بدهند تا این دو تیم 

پابرجا بمانند.
 چه کسی در 2۰ سال اخیر از مدیران این دو 
باشگاه پرسید که چکار کرده اند؟ بپرسد پول ها 

کجاست؟ همه پول ها را خوردند و بردند! 

فعال سیاســی اصلاح طلب گفت: برخی می گویند یک 
خرده تریبون داشته باشیم و حرف بزنیم، مثل آقای مطهری 
و دیگران برای ما غنیمت اســت، اما برخــی این موضع را 

نمی پسندند و معتقدند که چرا به حداقل راضی شویم.
به گزارش منیبان، غلامعلی رجایی، فعال سیاسی اصلاح 
طلب درباره ارزیابی خود از راهبرد جبهه اصلاحات و بیانیه 
۱۱۰ نفر از چهره های سیاســی اصــلاح طلب درخصوص 
انتخابــات گفت: موضع گیــری به اصلاح طلبان توســط 
حاکمیت و شورای نگهبان تحمیل شد. چرا باید حزبی که 
دو دور دولت تشــکیل داده و مجلس ســوم و ششم را در 
دست داشته اســت، اعلام کند لیست ما کامل نیست. اگر 
فروشنده ای جنس داشته باشد به مشتری نمی گوید جنس 

ندارم و تحریم نمی کند.
او افــزود: البته در جبهه اصلاحات دســت برخی کلان 

شهرها را باز گذاشتند تا لیست بدهند و نامزد معرفی کنند. 
اصلاح طلبان موضعشان صفر و صدی نیست. اعلام کردند در 
تهران لیست نمی دهیم زیرا، نامزدهای ما را تایید صلاحیت 
نکردند. او با اشاره به تایید صلاحیت افراد گمنام در انتخابات 
مجلس گفت: این تاکتیکی که شورای نگهبان داشت و افراد 
معمولی، کوچه بازار، دانشــگاه و مدرسه و ادارات را فله ای 
تایید کرد تا دهان اینها )افراد ردصلاحیت شــده( را ببندد 
روش ناپسندی اســت. هیچ جای دنیا افرادی که در محل 
خودشان رای ندارند انتخاب نمی کنند. در کلان شهری مثل 
تهران یک سال طول می کشد تا یک فرد بتواند حرف خود 

را در فضای مجازی به گوش مردم برســاند و شانس رقابت 
داشته باشد. این فعال سیاسی اصلاح طلب تاکید کرد: موضع 
جبهه اصلاحات درست اســت. اصلاح طلبان از طیف های 
مختلفی هستند. برخی می گویند یک خرده تریبون داشته 
باشــیم و حرف بزنیم مثل آقای مطهری و دیگران برای ما 
غنیمت است، اما برخی این موضع را نمی پسندند و معتقدند 
که چرا به حداقل راضی شویم. اصلاحاتی که دو دوره دولت 
تشکیل داده و در دولت آقای روحانی سهم عمده داشته چرا 
باید خود را قانع کند به فراکسیون ده بیست نفره اقلیت. آنها 
ترجیح می دهند دست احزاب را باز بگذارند که این رویکرد 

جبهه اصلاحات طبیعی است.
رجایی درباره ائتلاف بین احزاب اصلاح طلب گفت: من 
از دو مــاه پیش حدس زدم و به یکی از روســای کارگزاران 
در شــورای مرکزی گفتم شــما حتما در انتخابات شرکت 
خواهیــد کرد و نظرات اصلاحات را رعایت نمی کنید. پیش 
بینی من درست درآمد. البته من در جلسات آنها نیستم. به 
نظرمن در حال حاضر این چندگانگی در جریان اصلاحات 
طبیعی است. او درباره نقش خاتمی در میان اصلاح طلبان 
تاکید کرد: بحث درباره پارامترها نیست. افراد می توانند نظر 
متفاوتی از جبهه اصلاحات داشــته باشند. اصلاح طلبان به 
سمت انشعاب که نخواهند رفت و فقط بحث درباره انتخابات 
است. حتی اگر خاتمی موضعی بگیرد دوستانی که بخواهند 
در انتخابات شــرکت کنند شــرکت خواهند کرد و گوش 

نمی کنند.  

»دادکان«درگفتوگوبا»مردمسالاری«تشریحکرد

نگاه سیاسی مردم به فوتبال، حاصل عملکرد مدیران 

تذکردیوانمحاسباتکشور
بهسازمانتامیناجتماعی

دیوان محاســبات کشور به ســازمان تامین اجتماعی به دلیل عدم استقرار 
حســاب واحد با صدور درخواست وجه الکترونیکی و پرداخت مستقیم وجوه به 

ذینفع نهایی تذکر داد.
بــه گزارش ایلنا به نقــل از اداره کل روابط عمومی و  امــور بین الملل دیوان 
محاســبات کشور، این نهاد نظارتی بدلیل عدم اجرای بند ه تبصره بیست قانون 

بودجه به سازمان تامین اجتماعی تذکر داد.
ســازمان تامین اجتماعی مکلف اســت به منظور شــفافیت و پایداری مالی 
صندوق بازنشســتگی نسبت به استقرار حســاب واحد با صدور درخواست وجه 
الکترونیکی و پرداخت مســتقیم وجوه به ذینفع نهایی اقدام کند که با توجه به 
بررسی های بعمل آمده هیچگونه عملکردی در این خصوص توسط سازمان تامین 

اجتماعی انجام نشده است.

آیتاللهاعرافی:
بایدپاسخروحانیسریعتردادهشود

یک عضو شــورای نگهبان درباره نامه حسن روحانی گفت: گفته شده است 
سریع تر پاسخ داده شود و من هم این را قبول دارم که باید پاسخ سریع تر داده 

شود.
آیــت الله علیرضا اعرافــی در گفت وگو با ایلنا، درباره لیســت بندی ها برای 
انتخابات خبرگان، گفت: من در جامعه مدرســین عضو هســتم و مدیر حوزه 
هستم و آن لیست اصلی ماست. منتها نام ما در لیست دوستان دیگر از جامعه 
روحانیت و چند لیست دیگر هم آمده و ممکن است باز هم بیاید ولی ما از حوزه 
در لیســت جامعه مدرسین حوزه قم هســتیم. این عضو شورای نگهبان درباره 
دلایل رد صلاحیت حسن روحانی در انتخابات خبرگان، اظهار داشت: به عنوان 

کاندیدای تهران من در این جلسه رأی نداشتم.
وی درخصوص نامه حسن روحانی به شــورای نگهبان برای بیان دلایل رد 
صلاحیتش، اظهار داشــت: گفته شده سریع تر پاسخ داده شود و من هم این را 

قبول دارم که پاسخ باید سریع داده شود. جوابشان را می دهند.

سخنگویحزبندایایرانیانخبرداد
انتشارلیستائتلافکارگزاران،اعتمادملی

واعتدالتا24ساعتآینده
ســخنگوی حزب ندای ایرانیان گفت: با اعضای حزب کارگزاران سازندگی، 
اعتمادملی و حزب اعتدال و توســعه جلسات سازنده ای برگزار شده و لیست 

ائتلاف این احزاب تا 24 ساعت آینده منتشر می شود.
به گزارش منیبان، سعیدنورمحمدی، سخنگو و عضو شورای مرکزی حزب 
نــدای ایرانیان، در رابطه با نتیجه نهایی لیســت ائتــلاف اصلاح طلبان برای 
انتخابات مجلس اظهار کرد: با اعضای حزب کارگزاران ســازندگی، اعتمادملی 
و حزب اعتدال و توسعه جلسات ســازنده ای برگزار شده و لیست ائتلاف این 

احزاب تا 24 ساعت آینده منتشر می شود.
او افــزود: ردصلاحیت اعتدالیون و اصلاح طلبــان برای انتخابات مجلس به 
حدی گســترده بوده که در بسیاری از اســتان ها مثل چهارمحال بختیاری یا 

سمنان هیچ کاندیدای اعتدالی یا اصلاح  طلب وجود ندارد.
نورمحمدی تاکید کرد: در نهایت روی بســیاری از افراد شــاخص اجماع 
صورت گرفته و جزو لیســت هستند مسعود پزشــکیان، هادی حق شناس و.. 

جزئی از افراد شاخص لیست صد نفره هستند.
عضو شــورای مرکزی حزب ندای ایرانیان تاکید کرد: در رابطه با لیســت 
تهران اجماع روی این اســت که هیچ کاندیدایی معرفی نشــود، اما از لیست 
علــی مطهری تحــت عنوان صدای ملــت با صراحت از ســوی اصلاح طلبان 
حمایــت صــورت خواهد گرفت. او خاطرنشــان کــرد: شــنیده ها حاکی از 
 آن اســت بــه احتمــال زیاد لیســت صدای ملــت ظرف مدت 24 ســاعت 

آینده منتشر خواهد شد.

رویداد

شورای نگهبان

احزاب

سخنگویجبههاصلاحاتمطرحکرد

دعوایزرگریدراردوگاهاصولگرایان
سخنگوی جبهه اصلاحات گفت: فکر می کنم بخشی از 
این دعواها زرگری باشــد و برای ترغیب مردم تا فکر کنند 
دو جریان در حال رقابت با یکدیگر هستند. فکر می کنم در 
نهایت اصولگرایان یک لیســت واحد خواهند داد و تفاوت 

زیادی هم میان آنها نمی بینم.
به گــزارش خبرآنلاین، جــواد امام ســخنگوی جبهه 
اصلاحات صبح دیروز )چهارشنبه( در نشستی که در حاشیه 
بیست و چهارمین نمایشگاه رسانه های ایران در غرفه پایگاه 
خبری جماران برگزار شــد، با بیان اینکه »بر اساس مصوبه 
جبهــه اصلاحات، این جبهه در تهران امکان ارائه لیســت 
نــدارد«، اظهار کرد: با توجه به پیش بینی قبلی جبهه های 
استانی در برخی اســتان ها از جمله قم، مرکزی، اصفهان، 
گیلان، گلســتان و کهگیلویه و بویراحمد فاقد امکان برای 
ارائه لیست هستند و علت نیز آن است که در این استان ها 

کاندیداهای شناسنامه دار اصلاح طلب حضور ندارند.
آنگونه که ایســنا روایت کرده، وی همچنین اعلام کرد: 
جبهه اصلاحات تصمیمی گرفته که در راستای آیین نامه و 
مقررات خودش است و تکلیفی برای چهره های اصلاح طلب 
تعیین نکردیم، اما احزاب یا شخصیت های عضو مجاز به ارائه 

لیست یا حمایت از کاندیداهای غیر اصلاح طلب نیستند.

وی ادامــه داد: الان ۳۱ حزب شناســنامه دار در جریان 
اصلاحات حضور دارند، اما امروز می بینیم که به تعداد احزاب 

مان افراد تایید صلاحیت شده نداریم.
سخنگوی جبهه اصلاحات با تاکید بر این که »انتخابات 
وقتی معنا پیدا می کند که افراد احســاس کنند نمایندگان 
واقعی جریان خود در صحنه حضور دارد و با رای دادن تغییر 
ایجاد می شود«، گفت: انتخابات مسیری برای تغییر رفتارها 
و سیاست هاست و این وضعیت نیز وقتی می تواند فراهم شود 

که شاهد حضور معنادار مردم باشیم.
امام اظهار کرد: همانطور که آقای خاتمی در نشستی که 
در مجمع ایثارگران داشــتیم، به درستی و با صراحت اعلام 
کردند که اصلاح طلبان یا مردم با صندوق رای یا انتخابات 
قهر نکردیم. ما باید تلاش کنیم که انتخابات در جای خود 
شــکل بگیرد و لوازم آن فراهم شود تا انگیزه ای ایجاد شود 
مردم و جریانات سیاسی رغبت کنند که در آن شرکت کنند.
سخنگوی جبهه اصلاحات با اشاره به صحبت های حسن 

روحانی درباره رای اعتراضی اظهار کرد: رای اعتراضی به چه 
کسی بدهیم؟ این رای را به سبد تندروها بریزیم؟ به عنوان 
یک اصلاح طلب و شــهروند کوچک و خادم ملت تقاضایم 
این بوده اســت که بر اساس آنچه در قانون اساسی ما آمده 
است، حقوق ملت را محترم بشناسیم و حق تعیین سرنوشت 
را به مردم بدهیم. امام همچنین در پاسخ به پرسشی درباره 
اختلافات اصولگرایان در ارائه لیســت واحد عنوان کرد: فکر 
می کنم بخشــی از این دعواها زرگری باشد و برای ترغیب 
مــردم تا فکر کننــد دو جریان در حــال رقابت با یکدیگر 
هستند. فکر می کنم در نهایت اصولگرایان یک لیست واحد 

خواهند داد و تفاوت زیادی هم میان آنها نمی بینم.
وی در پاســخ به پرسشــی درباره ادعای اصلاح طلبان 
مبنــی بر قرار گرفتن در »بن بســت« و چرایی عدم اتحاد 
راهکارهایی نظیر ائتلاف جهت خروج از این بن بست گفت: 
بن بســتی که اشاره شــد را اصلاح طلبان برای خود ایجاد 
نکردند. ما تجربه ائتلاف را هم داشتیم و در مجلس دهم با 

لیست امید خیلی از دوستان وارد مجلس شدند، اما متاسفانه 
وقتی به مجلس رفتند، مسیر خود را تغییر دادند و هزینه آن 
را جریان اصلاحات پرداخت. از سوی دیگر نیز امروز خیلی 

از اعضای لیست امید رد صلاحیت شدند.
ســخنگوی جبهه اصلاحات تاکید کرد: روزنه فقط این 
نیست که تلاش کنیم در قدرت قرار بگیریم بلکه ما به جز 

انتخابات راهکارهای مدنی دیگری را نیز داریم.
امام با تاکید بر لزوم شنیده شدن صدای مردم، در پاسخ 
به این پرســش که جریان اصلاحات نماینده چند درصد از 
مردم است؟ اظهار کرد: اینکه بخواهم بگویم نماینده اکثریت 
مردم هستیم، نه اما آنچه مسلم است در سابقه انتخابات های 
گذشــته، انتخابات با حضور نمایندگان اصلاح طلب معنای 
دیگری داشــته اســت و امروز شــاهدیم در نبود جریانات 

سیاسی یک جریان به دنبال یک دست سازی است.
وی همچنین در پاســخ به پرسشــی مبنی بر اینکه آیا 
جبهه اصلاحات تلاش کرده تا با جریانات سیاســی رقیب 
خــود و همچنین حاکمیت »گفت وگو« کند؟ با بیان اینکه 
»امکان گفت و گو دو طرفه است«، تاکید کرد: ما بارها رسماً 
اعــلام کردیم با هر جریانی و حتی بخش های امنیتی آماده 

گفت وگو هستیم. 

اگر در ورزش نداهای دیگری هســت، 
بدانید این بازتابی از جامعه است. 

باشــید  داشــته  انتظــار  نبایــد 
 مــردم همــان  چیــزی را بخواهند 

که مسئولان می خواهند

ما مدیــران با دانش را خانه نشــین 
کرده ایم؛ مدیری که کار بلد باشــد به 
تعداد انگشتان دست هم نیست، سایر 
مدیران به دنبال فراهم کردن موقعیت 

برای خودشان هستند

اگــر اســتادیوم آزادی بیــش از 50 
ســال پیش ســاخته نشــده بود، ما 
امروز مســابقاتمان را کجا باید برگزار 

می کردیم؟


